



## Zápis z jednání partnerského výkonného výboru Kraje Vysočina a Jihočeského kraje

**DUBEN 2023**

<b><u>Termín jednání:</u></b>	<b>STŘEDA 19. 4. 2023</b>
<b><u>Místo jednání:</u></b>	Retro Cafe Jihlava, Znojemská 58
<b><u>Začátek jednání:</u></b>	<b>16:30</b>
<b><u>Konec jednání:</u></b>	<b>20:00</b>
<b><u>Přítomni:</u></b>	<b>Michal Pazderník, Jiří Tlustý, Petr Jindra, Lukáš Dolejš, Roman Komenda, Kamil Vraspír</b>
<b><u>Host:</u></b>	<b>Martin Musil</b>
<b><u>Sekretáři:</u></b>	<b>Jiří Matyáš, Petra Dufková</b>

### **Navržený program jednání:**

- |   |                   |
|---|-------------------|
| 1) Úvod a schválení programu jednání                                | bod vede          |
| 2) Jmenování Ověřovatele zápisu                                     | Pazderník         |
| 3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů             | Pazderník         |
| 4) Rozpočet regionu<br>- zpráva o čerpání rozpočtu                  | Pazderník         |
| 5) Připravované materiály na RVH                                    | Matyáš, Dufková   |
| 6) Dotazníkové šetření s oddíly a Rozvojové projekty                | Matyáš, Dufková   |
| 7) Informace jednotlivých komisí<br>LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK | předsedové komisí |
| 8) KCTM Vysočina a Jižní Čechy                                      | Pazderník, Dolejš |
| 9) Informace z jednání manažerů a celostátního VV                   | Matyáš, Dolejš    |
| 10) Ostatní   |                   |



## 1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU

Michal Pazderník, hejtman Kraje Vysočina, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV a hosta jednání Martina Musila – člena CE VV a předsedu KRP. VV schválil předložený program jednání.

## 2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU

Michal Pazderník navrhl a jmenoval Jiřího Tlustého ověřovatelem zápisu.

VV vzal toto na vědomí

## 3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ

Proběhla kontrola zápisu z minulého jednání – všechny zadané úkoly byly splněny.

## 4) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU REGIONU, ROZPOČET 2023

Petra Dufková přítomným členům předložila písemný materiál – podrobné čerpání rozpočtu za březen 2023. V rámci diskuse se hovořilo o aktualizaci rozpočtu 2023, kdy byly upraveny pouze jednotlivé položky mezi sebou. Rozpočet je schválen RVV, CE VV a je připraven k předložení na RVH v Telči.

## 5) RVH

Všichni členové VV dodali podklady pro zpracování zpráv pro RVH

**Úkol 04/2023 1:** Zpracování konečné podoby materiálů pro RVH a následné jednání PER-ROLLAM ke schválení těchto materiálů

*Termín: 25. 4. 2023*

*Zodpovídají: Jiří Matyáš*

Během bodu týkajícího se RVH pohovořil host jednání Martin Musil o informacích okolo FBŠ Jihlava, kdy do data odeslání pozvánky (5. 4. 2023) na RVH ORK nerozhodlo své jednání ohledně odvolání se oddílu proti vlastnímu vystoupení z ČF.

Dále proběhla diskuse, která se týkala možné práce žen ve výkonném výboru.

## 6) DOTAŽNÍKOVÉ ŠETŘENÍ S ODDÍLY A ROZVOJOVÉ PROJEKTY

Jiří Matyáš informoval o výsledcích dotazníkového šetření s oddíly našeho regionu, které probíhá formou osobních, telefonických či emailových schůzek s termínem do 30. 4. 2023.

V rámci bodu pohovořil Jiří Matyáš o chystaných rozvojových projektech, které budou připravovány v průběhu měsíce května a června 2023.

Zároveň s vyhlášením těchto projektů bude nový VV připravovat Roční plán rozvoje regionu a jednotlivé projektové listy na nové projekty PP1 a PP2.

Do programu PP3 bude administrátory projektu vybráno z každého našeho kraje 5 oddílů.

Dále se zde hovořilo o uskutečněném Regiednu č. 2, který proběhl 6.4.2023 v Chýnově. V rámci tohoto setkání oddílů a hráčů se uskutečnil seminář Anny Dvořákové, který se týkal postavení hráček v ČF a následně proběhly diskuse přímo s hráčkami obou reprezentací v uzavřených skupinách.

## 7) INFORMACE JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ

KRR – Lukáš Dolejš a Jiří Matyáš informovali o uskutečněném setkání velkých jihočeských oddílů, kterého se zúčastnili bohužel pouze 3 oddíly – FBC Písek, FBC Štíří Č. Budějovice a FBC DOŠWICH MILEVSKO. V rámci tohoto setkání se hovořilo o zhodnocení sezony, o projektu brýle – kdy se přítomné shodli na používání brýlí i v kategorii mladší žáci. Dále se probírali možnosti širšího zapojení těchto oddílů do regionálních složek (komisí)



a RVV. Dalším ožehavým tématem tohoto setkání byly výběry a KCTM, kdy se přítomní shodli na nutnosti posílení trenérského klučičího týmu v Jihočeském kraji.

LK – Jiří Tlustý informoval o práci a jednání LK, byl předložen podrobný písemný materiál. Jiří Tlustý poděkoval přítomným za mimořádné jednání, na kterém proběhla podrobná diskuse ohledně nastavení nové sezony. Přítomným byly předloženy návrhy Předpisů soutěží pro dlouhodobé soutěže, soutěže 3+1 a košové soutěže. Došlo k široké diskusi ohledně košových soutěží a prodloužení času utkání u starších žáků (s časem 3x10 minut). VV se shodl na úpravě Předpisu pro vyšší koše starších žáků, kdy se bude hrát pouze ve 4 účastnících se stanoveným časem, nižší koše budou pro 5 účastníků s kratším časem. Dále se VV shodl na používání brýlí v soutěži mladších žáků – pro všechny této kategorie.

**Úkol 04/2023 2:** Zapracování připomínek členů VV do Předpisů soutěží a následné jednání PER-ROLLAM ke schválení Předpisů soutěží

*Termín: 25. 4. 2023*

*Zodpovídají: Jiří Tlustý a Jiří Matyáš*

KRD – Michal Pazderník – jednání komise proběhlo. Spolu s Jiřím Matyášem informovali o probíhajících nominacích a o zpracování materiálu ohledně plnění povinností. Všechny tyto materiály spolu s grafy byly přítomným k dispozici k prostudování před jednáním VV. Další jednání je naplánováno na 2. 5. 2023, kdy proběhne finální vyhodnocení plnění povinností rozhodčích za sezónu 22/23.

KMM – Petr Jindra – informoval o jednání komise, kde se hovořilo o vyhodnocení Regiodnu v Chýnově 6. 4. 2023, v rámci kterého došlo k setkání trenérů. Dále hovořil o zpracování dotazníkového šetření, na základě kterého pracovala KMM spolu s LK na úpravě předpisů soutěží.

KPS – Kamil Vraspír informoval o připravovaném článku na web, kde bude představena práce této komise. Gerold Rachlinger byl přítomen na Regiodnu v Chýnově a také na semináři, který v rámci tohoto dne byl pořádán. Komise vyslala naše rozhodčí na rakouské finále mužů a na 2 přátelská utkání se Slovinskem. Dále komise plánuje přítomnost našich trenérů mládeže na semináři v Linzi a koncem června 2023 plánujeme vyslat 4 rozhodčí do Klagenfurtu na vrcholný turnaj mládeže.

KŽF – Roman Komenda – informoval o proběhlém jednání KŽF a o proběhlém Regiodnu, který byl seminářem a s diskuzí zaměřen na děvčata. Informoval přítomné o přípravě materiálů – doporučení pro novou KŽF a nový RVV.

DK – bez jednání.

### **8) KCTM VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY**

Informace probíhaly jež během předešlých bodů. Zatím ani v jednom z krajů není o dotacích rozhodnuto.

Florbal Vysočina – Michal Pazderník – v rámci Superfinále došlo k jednání s RNDr. Janem Břížďalou -- radním Kraje Vysočina pro oblast školství, mládeže a sportu, kdy se hovořilo o možnostech KCTM pro dívky i hochy a o možné úpravě čerpání financí z tohoto dotačního programu.

Jihočeský florbal – Lukáš Dolejš – čeká se na jednání Kraje.

### **9) INFORMACE Z JEDNÁNÍ MANAŽERŮ A CELOSTÁTNÍHO VV**

Lukáš Dolejš spolu s Martinem Musilem podrobně seznámili přítomné s proběhlým jednáním CE VV.

Jiří Matyáš hovořil o jednání manažerů, kde byly projednávány stejné body jako na CE VV zejm. situaci kolem jednání NSA a dopadu na sportovní prostředí. Dále podmínky přípravy projektů PP1, PP2, PP3 a aktualizace RPRR. Manažeři regionů si sdíleli zkušenosti s jednotlivými regionálními projekty (vzdělávání, rozhodčí,



marketing, mentoring apod). Roman Urbář prezentoval situaci kolem nedostupnosti dresů u dodavatele, kdy se bohužel nepředpokládá, že se situace oproti letošní sezóně změní. Před expirací stávající smlouvy bude řešeno výběrové řízení. Komunikační oddělení připraví regionům nabídku tvorby obsahu na pravidelné bázi ve spolupráci s redaktory řízenými z centrály – výhody: pravidelnost, obsahová korektnost, využití znalostí o fungování soc. sítí a komunikačních kanálů; náklady hrazeny regiony.

Zásadním tématem na konci jednání byla možnost úpravy Soutěžního řádu čl. 5.4 Start hráčů o 2 kategorie výše, ve smyslu na kterém se shodli manažeři regionů při svém jednání v listopadu 2022 v případě ostaršování s cílem umožnit dívkám, které trénují v dívčím kolektivu možnost hrát za dívčí družstvo, i když do něj věkově nespádají. Dle našeho názoru by to pomohlo nárůstu počtu hráček v dívčích kategoriích, protože zmíněné hráčky budou moci hrát a nebudou končit kvůli nemožnosti hrát za dívčí družstvo. Striktní kategorizace resp. nastavená prostupnost mezi kategoriemi brání rozvoji florbalu nejen v menších městech, ale často i v okresních městech. V rámci navrhované úpravy by mohl řídicí orgán soutěže (regionální LK / RVV) povolit start hráčky o 2 kategorie výše v případě, kdy hráčka nemůže využít ustanovení 15.4 SŘ v rámci jedné obce. Navrhované zpřísnění územního principu 20 km se nám zdá nadbytečné, resp. by bylo třeba, aby byla případná vzdálenost výrazně větší (vycházíme ze znalosti našeho regionu, který je rozlehlý s nejmenší hustotou zalidnění na km<sup>2</sup>).

K tématu se vyjádřili všichni přítomní, Lukáš Dolejš a Petr Jindra představili vysvětlení celostátní KVM a Martin Musil vysvětloval postoje celostátní Komise rovných příležitostí (spíše podpora „množství“ než udělování výjimek). Závěrem se účastníci jednání RVV shodli, že by bylo možné řešení v podobě časově ohraničeného projektu, kdy by byla situace v průběhu zanalyzována a v dalších herních sezónách by došlo revizi SŘ.

### 10) OSTATNÍ

#### a) Měřín

Členové RVV hodnotili spolupráci se ZŠ Měřín z „bílého místa“ našeho regionu v oblasti Velkomeziříčsko a jejich zapojení v rámci projektů PP1 a PP2, žáci školy se budou účastnit rozvojového turnaje, který pořádá Světla nad Sázavou dne 22. 4. 2023.

#### b) Termín LA

Po krátké diskusi byl stanoven termín LA na 23. 6. 2023 v Jindřichově Hradci.

**Úkol 04/2023 3:** Zajištění místa pro LA a zadání termínu do kalendáře akcí

*Termín: 26. 4. 2023*

*Zodpovídají: Jiří Matyáš*

#### a) Poděkování za spolupráci

Michal Pazderník a Lukáš Dolejš poděkovali všem členům RVV a sekretářům za spolupráci.

Jednání ukončeno v 20:00.

**Zapsala:** Petra Dufková

**Ověřil:** Jiří Tlustý, jmenovaný ověřovatel